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PASTORN HAR ORDET

Så lägger vi ännu ett märkligt 
år bakom oss. Jag hör många 
säga att de inte kan skilja på 
2020 och 2021 – allt är som i 

en dimma. Två år av pandemi. Två år 
utan att kunna samlas på ett normalt sätt 
som församling. Två riktigt tuffa år, men 
också två år då vi sett Guds trofasthet på 
ett tydligt sätt. 

I SAMBAND MED att pandemin drab-
bade oss kom berättelsen i Apostlagär-
ningarna 27 till mig. Den 
handlar om när Paulus 
var med om en svår storm 
på Medelhavet. Det blev 
tydligt för mig att hans 
agerande är ett exempel 
för oss som kristna i den 
turbulenta tid vi upplevt.

Paulus fanns där mitt 
i stormen. Stadigt för-
ankrad i sin tro på Gud 
spred han trygghet och 
framtidstro. Gud hade gett honom för-
vissningen att de skulle ta sig igenom 
stormen. Men han insåg också betydel-
sen av att experterna (sjömännen) fanns 
kvar på båten för att detta skulle ske: 
”Om inte de där stannar kvar ombord är 
ni förlorade”, sa Paulus när sjömännen 
tänkte ge sig av. 

Det är ingen motsättning mellan att 
lita på Gud och samtidigt inse att vi 

behöver människors kunskap och kom-
petens. På samma sätt som Paulus i stor-
men har vi med Guds och människors 
hjälp tagit oss igenom pandemin.

2021 HAR VARIT ett år med stora utma-
ningar och fantastiska insatser. Jag är full 
av tacksamhet till Gud och beundran 
inför församlingen över hur vi tog oss 
igenom! Otroliga arbetsinsatser har 
gjorts för att färdigställa kyrkan till in-
vigningen. Jag tänker på veteranerna och 

kvällsgrupperna som tro-
get kämpat på vecka efter 
vecka, men också på alla 
som slöt upp under arbets-
dagarna under sommaren 
och vid höstens arbetshel-
ger. Vilken mobilisering!

Det har också varit och 
är en stor utmaning eko-
nomiskt med vårt kyrk-
bygge. Tänka att vi totalt 
sett samlat in över 10 mil-

joner under 2021 varav drygt 6 miljoner 
till bygget. Vilket engagemang!

JAG TÄNKER OCKSÅ PÅ utmaningarna 
i att bedriva verksamhet och fira guds-
tjänst under 2021. Vi har haft ett antal 
inbrott där teknisk utrustning stulits. Un-
der augusti firade vi gudstjänst utomhus 
i Fittja, med allt jobb som det innebar för 
de som kom tidigt på morgonen för att 

köra dit och sätta upp utrustningen. Och 
när hösten kom med lättade restriktioner 
hade vi inga färdiga lokaler att hålla till 
i. Det var fantastiskt att vi kunde samlas 
på Tumbascenen, men också mycket 
extra arbete. Och övrig verksamhet, ex-
empelvis Open och Alpha, kämpade på i 
byggdamm och röra. Bra kämpat! Vilken 
flexibilitet och uthållighet!

FRAMFÖR ALLT RIKTAR VI vår tacksam-
het till Gud. Han som har lovat vara 
med oss alla dagar, i alla slags tider. Jag 
tycker att vi tydligt har upplevt det som 
beskrivs i en 150 år gammal sång:

Hela vägen går han med mig, 
vad kan jag väl önska mer?
Kan jag tvivla på hans godhet 
när jag här hans ledning ser?
Himmels frid, gudomlig trygghet 
uti honom har min själ.
Ty jag vet vad än mig möter 
gör dock Jesus allting väl. 

När jag skriver detta har vi precis haft 
den första gudstjänsten efter att restrik-
tionerna togs bort. Kyrkan var fylld till 
bredden, lovsången lyfte taket och gläd-
jen över att mötas var enorm! Vi tog oss 
igenom. Gud tog oss igenom: Hela vägen 
går han med oss!

HANS ERIK BYLUND
pastor och föreståndare

Hela vägen går 
han med oss!
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Kyrkan var 
fylld till bred-
den, lovsång-
en lyfte taket 
och glädjen 
över att mötas 
var enorm!



Hela vägen går 
han med oss!
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”En befrielse  
att samlas  
som vanligt”
Efter två år av pandemi har nu alla 
restriktioner tagits bort. Och om 
inget oförutsett inträffar kan vi un-
der 2022 fira gudstjänst och driva 
verksamhet utan begränsningar.

– Det är en befrielse att fira gudstjänst 
som vi är vana vid. Det var roligt att se 
så många samlade den första söndagen 
efter att restriktionerna togs bort och även 
på vår bönesamling på onsdagen samma 
vecka, säger Jonathan Lund, musikansva-
rig i församlingen.

Han konstaterar också att arbetet både 
för teamet i kyrkan och andra som är 
engagerade i gudstjänsterna, i teknik och 
innehåll, kommer att underlättas. De olika 

pandemireglerna har ibland varit svåra att 
förhålla sig till rent praktiskt och har krävt 
mycket extra arbete, snabba omställningar 
och kreativitet av många.

– Vi får se efter hand vad som åter-
går till det vi haft tidigare och vad som 
eventuellt förändras av pandemin, säger 
Jonathan.

För att visa vår tacksamhet till Gud för 
hans omsorg under de här två åren – och 
fira att vi nu är i gång igen som vanligt – 
kommer vi att ha en särskild tacksägelse-
gudstjänst söndagen den 20 mars.

En annan sak att skriva in i kalendern 
är att det i år planeras för ett församlings-
läger, på den vanliga gården i Björkenäs, 
vecka 32.

Vi firar tacksägelsegudstjänst den 20 mars

DET HÄR HÄNDER  
VARJE VECKA:

Tisdag
Lunchbön kl 11
LP-träff kl 11-13

Onsdag
Husförsamlingar i 
hemmen

Torsdag:
Alpha, kurs i kristen tro  
(föranmälda deltagare)
Bibelstudier utifrån  
Romarbrevet kl 19  
(start 10/3).

Fredag
Open – gudstjänst för 
och med ungdomar 

Lördag
Gudstjänst på arabiska 
kl 17

Söndag
Gudstjänst kl 11 (sänds 
även på Youtube)
Barnens gudstjänst  
kl 11

Gudstjänst på tamil  
kl 15

Gudstjänst på engelska 
kl 16

LITE AV DET SOM 
HÄNDER FRAMÖVER:

Caféträffar vissa ons-
dagar kl 13, nästa tillfäl-
le 2 mars

Böneplats kl 18-21 var 
fjärde vecka, nästa till-
fälle: 9 mars

11-12-åringar träffas var-
annan fredag kl 18-20. 
Första tillfället v 10. An-
mälan

Unga vuxna-träffar: 
brunch 12 mars och 
lovsångskväll 14 maj

Församlings- och 
barnläger på Björkenäs 
(Hampetorp) vecka 32

Stor glädje över att kunna fika i nya cafévåningen.
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Tacksamhet präglar nio  års byggprojekt

NYA KYRKAN

Maj 2013
Kommunen och centrum- 
ägaren CityCon kontaktar för-
samlingen om utbyggnad av 
centrum.

Mars 2014
Beslut att köpa tomt (i två delar 
63+127 kvm) intill kyrkan. Kost-
nad 190 000 kr.

Första insamlingssöndagen 
för ny kyrka gav 213 430 kronor. 
(Under hela 2014: 240 000 kr).

Februari 2014
Analysgrupp tillsätts och sam-
tal om kyrkbygge startar i olika 
grupper.

23 februari 2016
Insamlingen passerar 1 miljon.

Årsmöte 19 mars 2016
Församlingen fattar beslutet 
att bygga ut kyrkan.

Oktober 2016
Ny projektorganisation.Budget 
17 miljoner.

17 december 2017
Beslut om utökad budget på 21 
miljoner.

December 2018
Bygglovet beviljas.

30 juli 2019
Insamlingen passerar 5 miljo-
ner.

15 december 2019
Utökad budget till 25 miljoner.

Förankringen i församlingen. Sam-
arbetet i projektledningen. Givmil-
da medlemmar. Volontärinsatser. 

Det är några faktorer som de an-
svariga för om- och tillbyggnaden 
av kyrkan pekar på. För även om en 
hel del återstår i den gamla delen 
sattes under 2021 punkt för det vi 
kallat Framtidens kyrka. 

Nu säger vi Nya kyrkan. Projekt-
ledning har övergått till ett fastig-
hetsutskott som ska vårda det nya.

Allt startade för snart 
nio år sedan med ett 
samtal från kommunen 
och centrumägaren. Nu 
vet vi att av deras stora 
planer blev inget. Men 
det blev – för vår för-
samling – början på en 
intensiv byggprocess.

Anne Rajala var styrelsens ordförande 
från 2015 och fram till förra året, så hon 
har varit involverad under det mesta av 
byggtiden. När hon tillträdde pågick re-
dan planeringen.

– Förankringen har varit väldigt viktig. 
I smågrupper och workshops tog man 
fram vilka behoven var: mer utrymme för 
barn och unga och en ny församlingsvå-
ning. Ett tredje behov, utgång till det nya 
torget, föll ju eftersom centrumplanerna 
försvann, säger hon.

En del tyckte kanske att det tog lång tid 
innan bygget kom igång på riktigt, men 
Anne är glad att vi tog tid för en nog-
grann planering.

Hur känns det nu?
– Fantastiskt! Vilket jobb alla har gjort! 

Nu när restriktionerna är borta känns det 

som att det sjuder ännu mer av verksam-
het.

Från början handlade projektet ”bara” 
om en utbyggnad plus en omgörning av 
foajén och läktaren. Men det visade sig att 
den gamla kyrkan behövde mer renove-
ring än man tidigare tänkt. Så budgetra-
marna har växt, från de ursprungliga 17 
miljonerna till 34 miljoner. Och då är inte 
alla renoveringsdelar inräknade, eftersom 
inte allt är klart.

– I princip har vi byggt om hela kyrkan, 
det tänkte vi inte från början, säger Claes 
Lindborg och får medhåll av Ronald Öje-
brandt, också han i projektgruppen:

– Det var bra att vi nu gjorde det som vi 
ändå hade blivit tvungna att göra senare. 
Vi har fått mycket för pengarna.

Grundläggningen blev komplicerad. 
Berget ”sjönk undan” på ett sätt man inte 
räknat med och det behövde pålas för 
att förstärka. Det fördyrade förstås. Det 

faktum att centrumägarna skrotade sina 
utbyggnadsplaner innebar också ökade 
kostnader för vårt grundarbete.

Vad var de övriga fördyringarna?
– Förutom grunden var det att vi drog 

ny el och ny ventilation i nästan hela kyr-
kan. Plus brand- och utrymningslarm.

Jonas Halzius har varit projektledare 
sedan 2016 och i projektledningsgrup-
pen ingår, förutom Ronald och Claes 
även Johan Lundberg. De pekar på bra 
samarbete med entreprenörerna som en 
framgångsfaktor. RM Bygg, Styrhytten, 
Arkitektrör, Mila el och Hissen AB är de 
största. Arkitekten Ulf Gillberg var också 
en stor tillgång.

– Det varit fantastiskt roligt att arbeta 
tillsammans med volontärerna, både ve-
teranerna på dagtid och kvällsgruppen, 
säger Ronald och Claes. De två har varit 
på byggarbetsplatsen på dagtid under en 
stor del av tiden.

Anne Rajala.

SÅ HAR DEN NYA KYRKAN VUXIT FRAM – FRÅN TOMTKÖP OCH  SPADTAG             TILL  ÅTSKILLIGA ARBETSTIMMAR OCH STOR GENEROSITET

Många medlemmar var med under arbetshelgerna under hösten.
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Tacksamhet präglar nio  års byggprojekt Det här  
händer  
i vår

NYA KYRKAN

16 februari 2020
Första spadtaget (bild till vän-
ster).

13 april 2021
10 miljoner insamlat

22 april 2021
Beslut om ökad budget till 34 
miljoner.

28 november 2021
Nybyggda delen av kyrkan, 
samt renoverad kyrksal/läktare 
invigs med adventsgudstjänst 
och dop.

20 januari 2022
Insamlingen passerar 15 mil-
joner.

Samarbetet inom projektgruppen och uppback-
ningen från styrgruppen (där delar av försam-
lingsledningen ingick) har fungerat bra, tycker de 
själva. 

Kyrkbyggen riskerar ibland att skapa spänningar 
inom en församling men det tycker alla fyra att vi 
klarat oss undan.

– Det har förstås funnits olika åsikter, men man 
har inte gjort stor sak av det, säger Jonas.

Att vi samlat in så mycket pengar, även under en 
tid, när det inte varit möjligt att följa utvecklingen 
av bygget, ser de som fantastiskt.

– Men det viktigaste har varit Guds ledning, att 
han har burit projektet åt oss, säger Jonas.

– Det jag tycker sticker ut är att så mycket har 
fallit på plats. Vi har haft rejäla problem att brottas 
med, ibland har de verkat omöjliga. Och jag är 
övertygad om att Gud varit med och lagt till rätta 
så att vi till exempel fått hjälp från rätt personer, 
menar Ronald.

– Jag blir glad varje gång jag kommer in i kyr-
kan, säger Claes.

– Det blev över förväntan, säger Jonas.
Även för den styrelse som tillträde våren 2021, 

med Mikael Ahlstedt som ordförande, har kyrk-
bygget varit en av de dominerande frågorna. Bland 
annat togs beslutet att invigningen skulle vara För-
sta advent, vilket blev ett mål för hela församlingen 
att arbeta mot.

Även om vi inte gått helt i mål med projektet 
ännu vill Mikael rikta ett stort tack till alla som 
hjälpt till.

Han påpekar att arbetet gjorts under en global 
pandemi, med reducerade möjligheter att träffas. 
Både med tanke på det på grund av de skrotade 
planerna från centrumägarna tycker han resultatet 
är imponerande.

– Allt visar på en trofast Gud som håller vad han 
lovat, säger han.

 
 HASSE BOSTRÖM

Arbetena fortsätter 
med hjälp av volontä-
rer, både Veteranerna 
och Kvällsgruppen. Men 
även ungdomarna gör 
en insats.

– Veteranerna och ungdo-
marna kommer nu tillsam-
mans att jobba med aktivi-
tetshallen så den blir klar så 
fort som möjligt, även någon 
från kvällsgruppen deltar i 
detta, berättar Pelle Olsson, 
som är med och planerar 
volontärernas arbete.

Hittills i år har de fär-
digställt den nya konfe-
rensvåningen samt ett nytt 
arbetsrum för Oskar Lindén. 
Det pågår arbete med 
”tolkrummet” på läktaren 
och även det nya rummet 
som skapats bakom läktaren 
och som kommer att använ-
das för olika verksamheter 
och behov.

Ett viktigt fokus är att 
utrymmena för Barnens 
gudstjänst och ungdomarna 
blir tillgängliga under den 
fortsatta renoveringen och 
klara så fort det är möjligt.

– Vi kommer att ha re-
noveringsarbeten fram till 
sista april, sedan gör vi 
sommaruppehåll. Det som 
då återstår görs i höst, säger 
Pelle.

SÅ HAR DEN NYA KYRKAN VUXIT FRAM – FRÅN TOMTKÖP OCH  SPADTAG             TILL  ÅTSKILLIGA ARBETSTIMMAR OCH STOR GENEROSITET

Pelle Olsson röjer ...

... och Elena Lönnqvist målar.
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 

10,6 miljoner i gåvor 2021
De totala gåvorna till församlingen 
är de högsta någonsin i församling-
ens historia. 

Viktiga rader i ett aktiebolags årsredo-
visning är försäljning, resultatet på sista 
raden och det egna kapitalets utveckling. 
Ett bra år brukar resultera i en generös 
utdelning till aktieägarna.

En församlings framgång mäts på helt 
annat sätt. I termer som inte finns i börs-
bolagens ordböcker. Medan aktiebolagets 
drivkraft är att tjäna pengar till sina äga-
re, noterar vi som främsta mål Gudsrikets 
utbredning. 

En församling kan ägna sig åt verksam-
heter som genererar intäkter – dessa kan 
vara bra och tillföra resurser. Men vill vi 
se hur angelägna medlemmarna är om 
Gudsrikets tillväxt lokalt och internatio-
nellt, går vi till raden ”Gåvor”. 

Av Botkyrka pingsts intäkter är drygt 
91 procent gåvor! Givna utan förbehåll 
för att bekosta de satsningar som försam-
lingens medlemmar tillsammans beslutat.

Under år 2021 var siffran på ”gåvora-
den” högre än någonsin, 10,6 miljoner 
kronor! För första gången i församlingens 
historia ”sprängde” vid 10 miljonersval-
len. Delar vi upp gåvorna ser vi att 4,4 
miljoner gått till verksamheten, 6,1 till 
Framtidens kyrka – som nu blivit Nya 
kyrkan. Gåvorna ökade med drygt 3 
miljoner eller 41 procent jämfört med år 
2020.

Resultatet, det vill säga skillnaden mel-
lan intäkter och kostnader, blev 5,7 mil-
joner kronor. Hur detta ska disponeras 
beslutas av församlingen på årsmötet. 

Att resultatet blev så positivt betyder 
inte att vi har en hög pengar. Byggnatio-
nen har krävt ännu större belopp, och vi 
redovisar nu sammantaget drygt 20 mil-
joner kronor i låneskulder. 

Församlingen går nu in i ett nytt eko-
nomiskt skede. Från att ha samlat in 
pengar för att bygga (totalt omkring 15 
miljoner) ska vi nu betala räntor på lånen 

och dessutom amortera skulden. 
Ett sätt att få rum med ränteinbetal-

ningar i budgeten och skapa utrymme 
för amorteringar och avskrivningar, är 
att skära ner andra kostnader. Ett annat 
sätt är att fortsätta ge gåvor till kontot 
för Nya kyrkan. Om vi kan betala kyrks-
kulden snabbare än de 20 år som lånen 
löper på, kan mer resurser frigöras för 
verksamhet. Mer om detta kommer på 
årsmötet.

Genom investeringar av gåvomedel i 
fastigheten hade församlingen vid årsskif-
tet ett eget kapital på drygt 20 miljoner 
kronor, en ökning med drygt 4 miljoner 
från 31 december 2020. 

Att kyrkbygget kunde genomföras 
under pandemiåren, då vi ändå till stor 
del var förhindrade att träffas till guds-
tjänster, måste ses som Guds ledning. Att 
vi kunnat samla in så stor del av bygg-
kostnaderna – som beräknas landa på 

mellan 34 och 35 miljoner kronor, kan 
inte betecknas som något annat än ett 
under. Vår egen kontantinsats i om- och 
tillbyggnaden uppgår till mellan 40 och 
45 procent, vilket är betydligt högre än vi 
räknade med när vi för åtskilliga år sedan 
tog byggbeslutet.

I församlingens årsmöte den 12 mars 
kommer styrelsen att lägga fram sitt för-
slag till ekonomisk berättelse och årsbok-
slut. Alla siffror kommer att vara tillgäng-
liga – digitalt och på papper – en vecka 
dessförinnan. Jag vet att många tycker att 
ett bokslut är antingen ointressant eller 
besvärligt att läsa in, men på årsmötet gör 
vi ett ärligt försök att förklara så mycket 
som möjligt för att alla ni gåvogivare ska 
kunna känna glädje och tacksamhet för 
2021, men också se hur gåvorna förval-
tats.

 CLAES WAERN
kassör

Några av deltagarna i ett sponsrat lopp i centrala Tumba, ett av många sätt att samla in 
pengar till kyrkbygget.

Räntor och amorteringar nya utmaningar

EKONOMI:
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Ett utmanande år med 
många glädjeämnen

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 

Året 2021 har verkligen varit ett 
speciellt, roligt och utmanande år. 
Det har visat sig på många olika 
sätt vilken fantastisk församling vi 
alla tillhör. 

Vi har byggt en ny kyrka tillsammans 
vilken är på god väg att bli färdig, sam-
tidigt som verksamheten präglats av en 
global pandemi. Pandemin har gjort att 
vi alla, oavsett ansvar och roller inom 
kyrkan, fått vara flexibla och göra vårt 
bästa för att driva verksamheten under 
dessa speciella omständigheter.

Styrelsens främsta ansvar är för-
samlingens ekonomi, fastigheter samt 
församlingens medarbetare. Under året 
som har gått har vi haft sex anställda 
vilket motsvarar fyra heltidstjänster. Sara 
Jonegård valde att lämna sin anställ-
ning som församlingens ekonom och 
administratör under året för att flytta 
utomlands och Claes Waern valdes som 
kassör för att ersätta hennes roll. 

Församlingen har även välkomnat 

Miguel Lara som pastor med bland an-
nat ansvar för ungdomsverksamheten. 
I samband med detta avslutade Anethe 
Carlsson sin tjänst som vikarierande 
pastor.

Styrelsens fokus under året har va-
rit på nybyggnationen av Framtidens 
kyrka, renovering av befintliga lokaler, 
personal- och fortlöpande frågor. Annat 
som kan nämnas är flera arbetshelger 
under året med församlingsmedlemmar, 
veteran- samt kvällsgruppen har arbetat 
med renovering av kyrkan fortlöpande 
hela året, start av socialt center i Fittja 
med fokus på tydlig och synlig närvaro 
i stadsdelen. Församlingens styrelse har 
även tillsammans med styrelsen för Se-
cond hand i Alby lämnat in en intresse-
anmälan för möjlighet till tomt vid den 

planerade Södra Porten, för social- och 
second hand-butiksverksamhet. Något 
som kan ge möjlighet att växa i framti-
den. 

Ett förändringsarbete av styrelsens 
arbete med olika ansvarsområden samt 
årshjul över årets verksamhet har påbör-
jats för att underlätta och dela på ansvar 
och arbetsbördor. 

Styrelsen har under året haft nio mö-
ten samt ansvarat för sex Församlingsfo-
rum, varav merparten skett digitalt. Sty-
relsen består av fyra kvinnor samt fem 
män. Med vår sekreterare är styrelsens 
sammansättning 50 procent män och 50 
procent kvinnor. Församlingens möjlig-
heter att mötas under året har förändrats 
beroende på Folkhälsomyndighetens 
råd och rekommendationer, baserade på 
pandemins utveckling: Det samma har 
gällt för hur styrelsen haft möjlighet att 
träffas vilket gjort att merparten av mö-
tena skett digitalt.  

 MIKAEL AHLSTEDT
 styrelsens ordförande

ANTAL MEDLEMMAR 
31 DECEMBER 2021

623

Personal och praktikan-
ter hösten 2021: Oskar 
Lindén (mission), Monali 
Egserius Rulander (ALT), 
Nicole Metni (evangelist), 
Qasim Ahmadi (TTS), 
Alma Zagal (TTS), Miguel 
Lara (pastor ungdom), 
Hans Erik Bylund (pastor, 
föreståndare), Helena 
Hammarberg Waern 
(pastor barn/familj), Andrea 
Lara (ALT), Jonathan Lund 
(musikansvarig). 
I teamet ingår också 
diakonerna Ann-Marie 
Andersson, Eva Ståhlman 
och Bengt Mörling.

STYRELSEN:



Fanfar av blåssektionen och kören ledde i lovsång. Hans Erik Bylund predikade.



En (mer än) fullsatt kyrka sjöng ”Bereden väg för Herran”(t v). En av höjdpunkterna under guds-
tjänsten var att tio personer bestämde sig för att säga JA till Jesus. FOTO: MATILDA OCH JOHAN FLORES

INVIGNING! 
28 november 2021

Fr v: Ulla Sameland 
och Chimaman-
da Okwuchukwu 
klipper bandet och 
förklarar den nya 
kyrkan för invigd.

Barnkören sjöng.
 
Musikerna spelade.

Daniel Alm gratulerade till nya kyrkan.Kaffe, tårta och trevligt sällskap.
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Många nya kontakter  
via tv-sändningarna
– Gud kan använda våra, som vi 
ibland tycker torftiga, försök. Nya 
människor har hört av sig och hit-
tat hit tack vare sändningarna på 
Youtube. Många av dem kanske vi 
aldrig fått kontakt med annars.

Det säger Jonathan Lund, mu-
sik-ansvarig i församlingen och 
ledare för gudstjänstrådet.

De digitala gudstjänster som starta-
de med pandemin 2020 fick leva kvar 
även 2021, men med en hel del fysiska 
samlingar, med restriktioner. I den nya 
kyrkan hann vi egentligen bara med en 
restriktionsfri söndagsgudstjänst under 
2021, nämligen invigningen på första 
advent. Den var en riktig glädjefest, en 
överfylld kyrka, med mycket sång och 
musik och där tio personer döptes.

Året inleddes med böneveckor, en ge-
menskap via Zoom varje kväll. Och det 
som var tänkt som en månad kom att 
hålla på under hela våren.

Vårens gudstjänster sändes på Youtube, 
liksom under sommaren. Det gällde även 
tre gudstjänster utomhus på Fittja äng. 
En gudstjänst tv-sändes från familjen 
Gradins trädgård.

Till hösten fick vi möjlighet att sam-
las fysiskt, med distans i bänkarna och 
begränsat antal besökare. Det skedde på 
Tumbascenen eftersom kyrksalen var 
byggarbetsplats. Perioden på Tumbasce-
nen inleddes med församlingsfestivalen 5 
september och pågick november ut.

– Det blev ett speciellt år för guds-
tjänstlivet, påverkat av både restriktioner 
och bygget. Men man får ändå säga att 
pandemin hade en god tajming, eftersom 
den sammanföll med bygget. Vi hade bli-
vit utan kyrkolokal ändå en period, även 
utan pandemin, säger Jonathan.

En gudstjänst med fysiska deltagare är 
det normala. Att spela in eller direktsän-
da gudstjänst med ”bara” medverkande 
på plats är inte samma sak, tycker Jo-
nathan. 

– Gudstjänst är ju att Guds folk ska 
mötas.

Perioden under hösten med dubbla 
gudstjänster, för att ge plats åt fler, ser han 
som ett mindre problem. 

– Det tar visserligen mer tid i anspråk 
för dem som är i tjänst men jag upplevde 
det inte som en större börda.

Utöver de ordinarie söndagsguds-
tjänsterna har det under året också varit 
två tv-sända insamlingsgalor, i april 
och oktober. Sånginslag, tävlingar och 
auktion på konsthantverk skänkta av 
medlemmar var några av de uppskattade 
inslagen, förutom att galorna tillsam-
mans gav flera hundra tusen kronor till 
kyrkbygget.

En digital Alphakurs hölls under våren 
och på hösten kunde en vanlig kurs med 
fysiska samlingar dra igång, med tretton 
deltagare varav två beslutade sig för att bli 
döpta första advent. Det inspirerade ock-
så till de fortsatta Alpha-träffarna under 
2022. 

GUDSTJÄNST:

Sommar 
gudstjänst  
i familjen  
Gradins träd-
gård i Vårsta.
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Pandemin ställde in – men inte allt
Under seniorrådet organiseras bland 
annat caféträffarna, besöksgruppen 
(som arrangerar sång- och andakts-
stunder på äldreboenden) och stick-
gruppen, som samlas på Second Hand 
i Alby. 

Håkan Paulson, rådets ordförande, berättar 
att under 2021 har det mesta av verksamheten 
legat nere på grund av pandemin. Men i som-
ras hade besöksgruppen tre sångstunder utomhus och en inne, 
och i höstas hade man fyra sångstunder inomhus. 

– Det har varit mycket bra, säger Kaj Fjellving som leder 
gruppen.

Delvis på grund av pandemin kunde man inte fortsätta data-
kursen för äldre om läsplattor och mobiler.

Rådet hade i juni en strategisamling där 
man drog upp visioner för de kommande fem 
åren. På sikt önskar man att starta sopplunch 
och kanske även fler program på äldreboen-
den, bland annat. 

En vision som delas i texten från strategi-
mötet har delvis gått i uppfyllelse: att öppna 
lokal i Fittja. Därmed kan det bli möjligt att ha 
särskilda seniorträffar där.

– Det finns en önskan om ett nytt namn på caféträffarna, 
men hittills har vi inte kommit på något bra, säger Håkan 
Paulsson.

– Så vi kan väl göra en liten tävling av det? Hör av dig om du 
har ett bra namnförslag!

Det går bra att göra det via pingstnytt@botkyrkapingst.se.

Open växte – trots pandemi
Även om ungdomar behärskar 
digitala forum är det naturliga för 
dem att träffas fysiskt, berättar 
Malin Stjernberg, ordförande i ung-
domsrådet.

– Att få mötas, prata, 
sjunga lovsång och få 
chans till förbön, det 
betyder så mycket.

Men verkligheten 
har gjort att mycket 
har ställts in eller blivit 
digitalt. Början av 2021 
inleddes med Open 
Online på Zoom. Det 

kunde vara en kort andakt och någon lek 
eller spel via telefonerna.

– När restriktionerna släppte tillfälligt 
fick vi samlas 50 och då delade vi upp i 
högstadieålder och gymnasieålder.

I april startade ungdomarna Open 
Goes Sunday med samlingar utomhus, 
med fika och aktiviteter som kub eller 
fotboll. Från april samlades också ung-
domarna i Vårstakyrkan på fredagar, 
eftersom det pågick bygge i kyrkan. I 
maj hade de också ett tjej- och killhäng. 
Då var även de ungdomar inbjudna som 

skulle börja på Open till hösten.
– Normalt har vi ingen större verksam-

het på sommaren men nu var vi ange-
lägna om att vårda gemenskapen. Så vi 
hade aktiviteter varje onsdag, badade och 
grillade och sånt.

Hampeveckan, dit många brukar åka, 
blev inställd så i stället satsades lite extra 
en vecka i juli med bland annat ”Tum-
baspelen” och en utomhusgudstjänst 
med lovsång, predikan, korvgrillning och 
lekar. 

Efter sommaren kunde ungdomarna 
flytta in i kyrkan och hålla till i neder-
våningen, fortfarande med uppdelning i 
två grupper, varannan vecka var. Under 
höstlovet hyrdes idrottshallen i Tumba 
för Open Sport. Så kom första advent och 
man kunde flytta upp i kyrkan då den 
delen var färdigrenoverad. Avslutningen 
hölls i december med en Open Surprise, 
ett tillfälle då ungdomarna inte vet i för-
väg som ska hända. 

Men pandemin påverkade mycket, 
menar Malin.

– Det har varit tufft. Vi har insett att så 
mycket av det vi gör har vi tagit för givet. 
Men ungdomarna har kämpat och de har 
ställt om. Därför är det så roligt att se att 

de stannat kvar och att arbetet växt under 
den här tiden. Ledarna hört av sig till alla, 
och fått fin respons på det. Det visar att vi 
bryr oss, inte bara på fredagarna. 

– Vi jobbar med att få ungdomarna 
delaktiga i att bygga Open. Vi har sett 
detta växa under pandemin och många 
nya har kommit med. 

UNGDOM:

SENIOR:

Håkan Paulson. Kaj Fjellving.

Malin  
Stjernberg.

Under sommaren träffades ungdomarna 
utomhus ett par gånger i veckan.
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– Målet att hålla gudstjänst för 
barn varje söndag höll vi under 
2021 – även om det under våren 
och sommaren blev på Youtube, 
berättar Helena Hammarberg Wa-
ern, barn- och familjepastor. 

– I slutet på vårterminen la vi lite extra 
krut på de barn som gick i 6:an. Vi ville 
skicka iväg dem till ungdomarna som en 
samlad grupp. I början av maj hade vi en 
eftermiddag utomhus med fika, lek och 
”häng”, i slutet av maj bjöd ungdoms-
tjejerna respektive -killarna speciellt in 
12-åringarna till träffar och i mitten av 
juni hade vi ytterligare en eftermiddag 
där vi umgicks, just den åldern.

Under församlingens arbetsvecka i juni, 
med renoveringsarbete på kyrkan, sam-
lades barnen i Centrumkyrkan, tittade på 
Nyhemsveckans barnsamlingar, spelade 
spel och hittade på annat kul. 

De flesta söndagar under sommaren 
bjöds på aktiviteter och fika i en park i 
Fittja. Med den nya lokalen i Fittja hopp-
as man kunna bjuda in till läxläsning eller 
andra aktiviteter där under 2022.

Sommarlägret i sin ”vanliga” skepnad 
byttes ut mot dagläger, tre dagar på Sill-
vik i Norsborg. 

– Där gjorde vi allt som hör till ett lä-

ger, utom att sova över. Vi lekte, badade, 
åt bullar, bad och lärde oss om Josef i 
Gamla testamentet, berättar Helena.

– Under höstterminen hade vi temat 
”Fokus på Jesus” där vi läste om vad Jesus 
undervisade om, människor han mötte 
och förvandlade och under han gjorde. 

Hösten på Tumbascenen startade med 
en församlingsfestival på och utanför 
Tumbascenen. 

– Det var tävlingar, popcorn och 
hoppborg – och vi fick kontakt med 
människor som rörde sig i området. 

En söndag på Tum-
bascenen hade var det 
också bibelutdelning – 20 
barn i årskurs 4 fick en egen bibel!

Barnkörerna hade uppehåll under 
vårterminen men hösten bjöd på miniva-
riant: fem övningar inför invigningen av 
kyrkan och första advent.

– Vi har verkligen behövt tänka nytt 
och flexibelt under den här perioden. Nu 
ser vi fram emot ett fantastiskt 2022 där 
vi får träffas och fira gudstjänst i samma 
lokaler!

Digitala samlingar har dominerat för de två grup-
per i församlingen som under 2021 haft gudstjäns-
ter på andra språk: arabiska och tamilska.

– Visst har det varit jobbigt att inte träffas fysiskt lika myck-
et, men Zoom-möten har för det mesta varit enda möjlighe-
ten, säger Edgar Broumana i arabiska gruppen. 

Han gläds åt att man under sommaren hade flera sam-
lingar i Hågelbyparken (se bilden) och även vid andra till-
fällen har mindre grupper kunnat träffas utomhus.

Zoom-mötena har hållits på lördagar klockan 17, där 
Edgar eller någon annan i gruppen, både kvinnor och män, 
har turats om att leda samlingarna. Deltagandet har varie-

Ser fram emot   de fysiska gudstjänsterna

Aktiviteter flyttade utomhus

Under sommaren fanns församlingen i parken på Fittjahöjden, bjöd 
på fika, pratade, spelade pingis och lekte – mest med barnen.

BARN & FAMILJ:

SPRÅKGRUPPER:

Helena H Waern.
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– Vi har lyssnat in vad som sker i 
området. Så säger Nicole Metni, 
evangelist i församlingen, om det 
utökade arbetet i Fittja.

Visst har pandemin påverkat lite grann. 
Men kvinnogruppen på måndagarna har 
varit igång. Nicole beskriver den som 
en stabil grupp och den har varit i 
fokus redan från början. Nya har 
tillkommit, några ”stammisar” har 
gått vidare.

– En del har vi hjälpt, andra har 
tagit sig vidare själva.

Ett av de stora glädjeämnena 
var invigningen av en ny Second 
hand-butik i Fittja. Inte bara en 
butik, utan också en träffpunkt.

– Lokalen fyller det syfte som vi bett 
om. Samtalen är det viktigaste, att vi har 
någonstans att mötas är enormt värde-
fullt.

Invigningen manifesterade att ”nu är 
vi här och nu kör vi”. Hans Erik Bylund 
bad välsignelsen över platsen. Till våren 
planeras för aktiviteter i parken utanför 
lokalen, uteservering, med mera.

Även i motgångar, som en vattenläcka i 
början av 2022, har hon upplevt hur Gud 
hjälpt. Trots att hela golvet var översväm-
mat blev det inga permanenta fuktskador.

Det arrangerades parklek i Fittjahöjden 
hela maj och under sommaren, med fika 
och kontakt med både barn och föräldrar.

– Bara igenkänningen är viktig. Jag 
mötte i höst ett barn som undrade ”Kom-
mer ni inte längre?”. De saknade det.

De tre gudstjänsterna på Fittja äng var 
ett annat glädjeämne. 

– Gud försåg oss med vackert 
väder. Vi fick kontakt med många 
och några sa ”roligt att ni är här”, 
en annan berättade att de bruka-
de be för området.

– Utmärkande för 2021 var 
Guds tidplan, att allt skedde i rätt 
tid. Han bromsade vissa saker 
och påskyndade andra. 

Verksamheten har tagits emot 
positivt av både boende, övriga butiker, 
kommunen, grannarna i huset och andra 
i området. 

– Vi möts med öppna armar var vi än 
rör oss. Vi är en del av Fittja. Det är alla 
böner som betts kring detta som gjort det 
möjligt, säger Nicole.

Arbetet i Fittja organiseras för närva-
rande via en grupp som sköter butiks-
verksamheten och en styrgrupp med 
bland andra föreståndaren och represen-
tanter för äldste, styrelsen, socialarådet, 
Second Hand, samt barn- och familjerå-

det. Nicole Metni är verksamhetskoordi-
nator.

Volontärernas roll har varit avgörande. 
Deras villighet att betjäna Guds rike är 
ovärderligt. 

– Vi ser fram emot fler villiga i tjänst 
både i butik och framtida verksamhe-
ter. Fittja är verkligen en mångsidig och 
spännande plats att vara på!

Ser fram emot   de fysiska gudstjänsterna

Ny lokal ökade närvaro i Fittja

I lokalen i Fittja öppnade församlingen  
en second hand-butik under 2021. 

FITTJA:

Nicole Metni.

rat, från 15 upp till 25–30 personer.
Under 2022 hoppas och tror han på att många 

fler ska komma tillbaka till de fysiska samlingar-
na, som nu har återupptagits. 

Men han konstaterar att en del av de aktiva är 
ovaccinerade, och det kan göra att inte alla vill 
träffas fysiskt. Han har också en uppmaning till 
alla i församlingen:

– Har du vänner, grannar, kolleger som är ara-
bisktalande så inbjud dem till våra samlingar! Jag 
tror många skulle uppskatta det.

Vill du kontakt med Edgar eller de övriga, mejla till arabiska@
botkyrkapingst.se

Den tamilska gruppen har under pandemin 
bara kunnat träffas via Zoom. Men sedan kyrkan 
öppnades första advent möts de nu där varje 
söndag kl 15. 

Därutöver hålls gudstjänst på Zoom varje lör-
dag och bönemöte varje veckodag kl 12, för dem 
som kan.

– Några som har långa avstånd att resa fort-
sätter följa även söndagsgudstjänsten på Zoom, 
berättar Mary-Rose Cyprian som tillsammans 

med sin man Sebasty leder gruppen. 
När nu restriktionerna är borta tror de på att ännu fler ska kun-

na samlas.

Edgar  
Broumana.

Mary-Rose 
Cyprian.
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Återstart för viktiga projekt
MISSION:

Insamlingen till minne av Rad-
hika Paulsson har använts till 
flera sociala projekt i Indien.

Pandemin har påverkat alla våra partners. Till exem-
pel har det inte gått att resa in i Syrien från Libanon 
under 2021. Men nu har de börjat återhämta sig. Det 
berättar Anne Rajala, ordförande i missionsrådet.

Pandemin har också inneburit kreativa utmaningar för att hitta 
nya vägar att arbeta. Kvinnokonferensen i Kenya fick till exem-
pel delas upp i flera små. 

Våra satsningar har två målgrupper: de minst nådda och de 
mest utsatta. Marocko och Kenya är exempel på den första, 
Syrien/Libanon och Palestina den andra.

Turkiet har drabbats hårt, inte bara av corona, utan också 
översvämningar, bränder och ekonomisk kris. Vår församling 
stöder First Hope Association som har katastrof- och flykting-
hjälp med bland annat tre välutrustade lastbilar. De har använts 
vid jordbävningen i Izmir och även lånats ut till Röda halvmå-
nen (motsvarighet till Röda korset).

”Flyktingkyrkan” i Izmir samlas igen efter att ha varit stängd 
i några månader. Hängivna medlemmar besöker flyktinglägren 
i Torbali, västra Turkiet. Det är utdelning av hygien-kit, mat, 
skolväska med allt som behövs till barnen, samt läxhjälp till 
större barn och alfabetiseringsprojekt för kvinnor.

Vår samarbetspartner Betlehem Bible College driver bland 
annat ett mediacenter som producerar filmer för Facebook och 
andra sociala medier. Målsättningen är att förändra attityder, 
med ökad respekt för enskildas rättigheter och ansvar för varan-
dra. Även att påverka lagstiftningen kring mänskliga rättigheter.

I Ramallah finns ett medborgarskapsprogram där skolelever 
får undervisning i hur man blir en god medborgare, om kon-
fliktlösning, lagstiftning med mera. Men också om att Jesus såg 
på människor med empati och inte dömande. Även nättrakasse-
rier mot unga flickor tas upp.

I Kenya är FPFK (Free Pentecostal Fellowship in Kenya) vår 
samarbetspartner. David Ford är medarbetare i ett projekt i 
Pokot och Turkana som arbetar med fred och försoning mellan 
två stammar. Vi har stött lokala evangelister via församlingen i 
Langalanga, Nakuru, där Ford är föreståndare. 

Tillsammans med FPFK och PMU har vi 2021 bedrivit en 
framgångsrik insats bland masajfolket i närheten av berget Kil-
imanjaro i Kenya. Det syftar till att öka antalet flickor som slip-
per genomgå könsstympning. Vår duktiga projektledare Abbie 
(Abigail Nais Lenashe) leder insatsen tillsammans med ett team 
för att medvetandegöra befolkningen i området om farorna 
med könsstympning. 

Tillsammans med PMU och Pingst Linköping stöder vi ett 

projekt att förena och stärka 
kvinnorna inom FPFK för 
att kunna och även tillåtas 
få ta ett större ansvar som 
äldste och pastorer samt i 
församlingsstyrelser lokalt, 
regionalt och nationellt. 
Ledare är Emily Samante Mayiani. Under året som gått har 
insatsen rönt stor framgång och numera syns kvinnorna på ett 
nytt sätt och stödet från det traditionellt mansdominerade sam-
fundet har ökat.

Projektet att översätta och läsa in Bibeln på marockansk ara-
biska är inne i en slutfas, Fem böcker återstår och hela Bibeln 
beräknas vara klar om två år. Då kommer också en tryckt utgå-
va. Stefan Dayne, som leder arbetet, berättar att man startat ett 
filmbolag som producerar Jesusfilmer där bibelinläsningarna 
används. 

Ett socialt projekt i en fattig by inriktar sig på en förskola, och 
lokalen används även för läxhjälp och hjälp att läsa och skriva. 
Tre nya husförsamlingar har tillkommit och är nu 14. Ett stort 
glädjeämne är att de flesta är ungdomar i församlingarna. 

Vår avlidna medlem Radhika Paulsson var djupt engagerad 
i arbetet i Indien. En minnesgåva som samlades in i samband 
med hennes begravning har använts för nödhjälp till utsatta. 
Pengar gavs bland annat till änkor, personer med funktionshin-
der och pastorer. En ”free medical camp” var också organiserad 
för att hjälpa utsatta. De startades även tre alfabetiseringscenter, 
i Mariyammanahalli, Harappanahalli city och i Asagedu village.

Rådet arbetar även med att ta fram långsiktiga mål för mis-
sionsarbetet, kopplad till församlingens vision. Det är ett lång-
siktigt arbete och sker tillsammans med äldste.

EGNA PROJEKT
Indien: Alfabetisering, stöd till 
kvinnor.
Marocko: Församlingsplante-
ring, bibelspridning.
Kenya: Kvinnokonferens, för-
samlingsarbete, mission.

Mellanöstern/Nordafrika: Ibra, 
Oskar L.
Egypten: Familjerådgivande 
arbete, stöd till kvinnor, litteratur 
till universitet.
Syrien/Libanon: Katastrofhjälp, 
missionsinsats och stöd för loka-

la arbetare.
Turkiet: Socialt arbete, försam-
lingsplantering.

PMU-PROJEKT
Palestina: Påverkan för sam-
hällsutveckling

Kenya: Fredsarbete & försörj-
ning, röstbärande, kvinnlig om-
skärelse
Egypten: Utbildning och barns 
rättigheter
Ramallah: Ökat medborgaren-
gagemang
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Ny LP-kontakt i Tumba

Social och andlig mötesplats  
– inte bara en butik

Språkcafé, kvinnogrupper, Se-
cond hand i Fittja, LP-verksamhet 
samt matutdelning. Det är några 
av basverksamheterna i sociala 
rådet.

Arbetet har påverkats av både pandemin 
och byggandet i kyrkan. Andra aktiviteter, 
som språkcafé och kvinnogrupper, har 
helt eller delvis blivit digitala.

– Konferensdagen om psykisk ohälsa 
i början av året blev till exempel digital, 
säger rådets ordförande Jonas Wilnerzon.

Även utdelning av mat via presentkort 
kring julen blev annorlunda. 

– Eftersom Second Hand fick tillgång 
till mat kunde vi dela ut fysiska matkassar, 
vilket kanske också gjorde att gåvorna 

träffade mer ”rätt”, berättar han.
Det blev inte någon Vinternatt, härbär-

ge för hemlösa, under året, främst beroen-
de på att våra tidigare samarbetspartners 
inte hade möjlighet att vara med.

Sociala rådet har en ”hjälpsluss” för att 
leda hjälpbehövande till rätt person och 
åtgärd. Den aktiveras vid varje tillfälle 
som ett behov uppstår.

Under 2022 fokuserar rådet bland 
annat på nya lokalen i Fittja samt 
LP:s uppsökande verksamhet med 
inriktning på missbruks- och be-
roendevård. Den har under hösten 
2021 flyttat från Second Hand 
Alby till kyrkan i Tumba, där man 
startat träffar i nya församlingsvå-
ningen.

Ett fantastiskt år försäljningsmässigt, men 
också mycket mer arbete. Så sammanfattas 
år 2021 av Pär Hammarberg Waern, chef för 
Second Hand-butiken i Alby.

Sjukskrivningar, påtvingade karantäner och restriktioner 
innebar färre personal och volontärer på plats. Volontä-
rerna fokuserade på kvällstider för att inte exponera sig 
för personal och kunder. Flera av dem som kommunen 
placerat i butiken fick inte arbeta på grund av corona.

Men man hade lärt sig av coronaåret 2020 och fick bättre 
rutiner i arbetet 2021. Butiken har varit öppen hela året och 
sakta börjar man känna att kundflödet ökar. Inkomsterna har 
ökat betydligt.

– Vi har förändrat vår prisbild av respekt mot gåvogivarna 
och produkternas rätta värde.

Pär känner stor tacksamhet för den trofasta grupp av volon-
tärer som haft möjlighet att fortsätta under pandemin. Han 
hoppas att flera av dem ska kunna jobba dagtid.

Utvecklingen går på många sätt åt rätt håll. Man får drag-
hjälp av Internet med omdömen från kunder. Facebook och 
Instagram är två viktiga kanaler. Men också projektet att på 
pendeltågsstationer och andra platser bjuda på kaffe och göra 

reklam för butiken. Pausat under pandemin men nu 
på gång igen.

– Varje gång vi är ute får vi nya kunder.
Den andlig sidan är minst lika viktig. Det pågår ofta 

samtal och bön tillsammans med människor som besö-
ker Second Hand, här finns en bönelåda som ständigt 
fylls. Butiken är också en del av det sociala arbetet och 
Pär berättar att man flera gånger i veckan bistått med 
mat till behövande, särskilt tydligt under pandemin.

– Ibland har det varit riktiga nödrop.
Även för att bryta isolering fyller butiken en uppgift. Det 

finns exempel på äldre som kommit för att sitta en längre stund 
i caféet, för att få bryta en nästan total isolering. Andra uttryck-
er tacksamhet för att butiken fortsatt att hålla öppet.

Under 2022 byggs det om en del för att skapa större försälj-
nings- och lagringsytor och underlätta hur man som kund rör 
sig bland varorna.

SOCIALT:

SECOND HAND:

Lili-Ann Karppinen laddar för 
LP-träff med Kaj och Ingela 
Fjellving. Lilla bilden: Jonas  
Wilnerzon.

Pär Hammar-
berg Waern.

BOKSLUT 2021

Intäkter:  7 milj kr
Kostnader:  5,9 milj kr
Resultat efter reserveringar mm:  719 000 kr
Utdelning till PMU och Botkyrka pingst:  600 000 kr
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Halva 
prisetefter RUT & RIT

Vi söker även fl er
veteraner som vill jobba

med Rut, Rot och Rit.

beyron@veterankraft.se | tel: 08-403 05 600

Vi gör vardagen
lite enklare!

Städning/fl yttstädning
Fönsterputsning 
Barnpassning
Ledsagning/matlagning
Hantverk
Brytskenor på ytterdörrar
Trädgård
IT/data
Flytthjälp
Vi hjälper dig med nästan allt!

Avsändare: Botkyrka pingstförsamling, Box 257, 147 01 Tumba

NÄR VI SOM FÖRSAMLING gemen-
samt processade vilken församling 
vi är och vill vara, mynnade det ut 
i en kort lista. Där framkom det 
tydligt att vi vill vara ”en mission-
erande församling”. Vad innebär 

det egentligen rent konkret? Hur bedriver vi mission där 
våra insatser gör reell skillnad, där vi möter behoven – på 
riktigt? Under året som gått har vi genomlyst det mis-
sionsåtagande vi har som församling. Vi har processat 
tillsammans, missionsråd och äldstekår. Vi har utgått 
från vad Bibeln undervisar och vad vi upplevt som Guds 
tilltal. Vad är Guds kallelse till oss som församling? Vilket 
missionsarbete ska vi ha framöver?

VI UPPLEVER ATT Gud kallar oss att stå på den utsattas 
sida. Jesu ord om vad vi gjort mot ”dessa mina minsta” 
och hans undervisning om vårt uppdrag att ge frihet till 
de fångna, mat till den som 
är hungrig ... Vi kan inte 
blunda för den enorma 
utsatthet som breder ut sig. 
Bland de folk som Her-
ren kallar oss till är vårt 
uppdrag att möta behoven 
bland de mest utsatta.

Gud kallar oss att göra lärjungar. Jesu sista uppmaning 
till lärjungarna innan han lämnade jorden ger oss upp-
draget. Det är naturligtvis centralt för oss som församling. 
Att frälsningen vi själva fått uppleva är för alla människor. 
I de områden vi engagerar oss är vårt uppdrag att göra 
lärjungar bland de minst nådda.

VI TROR OCKSÅ att vårt uppdrag som församling är att 
sända ut missionärer. På samma sätt som den första för-
samlingen sände ut missionärer och vi i pingstväckelsen 
i Sverige sände ut missionärer från första stund tror vi 
att det är församlingens uppdrag att i denna tid utmana 
människor att följa Guds kallelse och ta steget ut i ett mis-
sionsuppdrag. Vi tror också att Gud manar oss att odla 
och vårda relationer till församlingar och troende på de 
platser dit Gud för oss. Liksom vi, trots 
olika bakgrunder, språk och kulturer, 
är delar av en gemensam kropp, med 
en och samma ande, behöver vi varan-
dra i uppdraget.

Visst är du med och gör detta till 
verklighet?

 OSKAR LINDÉN

Gud kallar oss

... frälsningen 
vi själva fått 
uppleva är för 
alla människor.

 Välkommen till församlingens ordinarie

ÅRSMÖTE
lördag 12 mars kl 18

KONTAKTA OSS!
BOTKYRKA PINGSTFÖRSAMLING

Besök: Gröndalsvägen 9, Tumba centrum
Skicka brev: Box 257, 147 01 Tumba

Ring: 08-530 313 75 (ti-fr 9-12)
Mejla: info@botkyrkapingst.se

Gåvor och bidrag: bankgiro 299-0307

www.botkyrkapingst.se

SVERIGE

Porto betalt

VÄLKOMMEN TILL  
VÅR LOKAL I FITTJA!

Second hand öppet:
tisdagar 12-16
lördagar 12-16

Värdshusvägen 14, nära t-banan 

må-fr 10-18, lö 10-16 – Hantverkarvägen 2, Norsborg


